
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE DEN 26.JANUAR 2017. 

1.NYT FRA RYDSÅVEJ. 

 Der er pt to lejemål, der er genudlejet pr 15/2. 

 

2.NYT FRA SOLGÅRDSVEJ. 

 Der bliver checket op på rækværkerne foran opgangene, og 
renoveret hvor det er nødvendigt. 

 Der skal spares på strømforbruget! Der er skiftet pærer i alle 
opgangene (fra 60 W til 8 W). 

 I forhold til kældrene bliver automatikken ikke umiddelbart  
ændret, men Steen indhenter priser på udskiftning af lamper 
med besparende pærer. Så vurderes den pris i forhold til 
besparelsen. 

 Renovation. Det er en meget dyr ordning vi har nu. Odense 
Renovation foreslår vi anlægger de nye ”sugebrønde”. 
Boligforeningen kikker på det. 

 

BESTYRELSEN. 


